
ČRNO ODLAGALIŠČE NA ŠKOFLJICI KONČNO POSPRAVLJENO

Prvi, ki bo odložil odpadke,
bo pljunil na naše delo

Hvala zemlji hvala nebu, da smo se te končno znebli.
Tako bi lahko zapeli Škofljičani nekega aprilskega viken-
da, ko smo odpeljali in počistili »črno« odlagališče smeti.
Ob eesti Škofljica-Ig se je že več let nabiral razni odpad-
ni material - smeti, ki jc dajal kraju ali bolje barjanski
idili dokaj klavrno podobo. Izgledalo je kot legalna depo-
nija Pri novo izvoljenem svetu KS smo se odločili, da
odlagališče odstranimo kar seveda ni bil majhen zalogaj.
Po tcmeljiti pripravi akcije in ob pomoči občine, srcdstev
KS in dobre volje nekaterih krajanov smo zadevo le
uspeli spraviti do zadovoljivega stanja. Teren je počiščen
in izgled jc mogo lepši. Veliko truda je bilo za to potreb-
no in posebno angaziranje nekatcrih posameznikov KS.
Potrebno je bilo priti v stik z IS občine Vič, inšpekcijski-
mi službami, podjetjem Snaga, lastniki parcel itd. Odpe-
ljano je bilo 500 m' smeti in vloženega 160 ur prostovolj-
nega dcla. Trud je poplačan.

Toda kaj sedaj, spoštovani krajani Škofljice, okoliča-
ni, l.jubljančani in vsi tisti, do katerega seže to glasilo?
Nič nismo naredili, če ne bo zraven vašega sodelovanja in
tolcrantnosti do narave in okolja. Prvi. ki bo odložil na
očiščen teren odpadke bo na debelo pljunil na naše delo
in naše prizadevanje. To bo kruto spoznanjc vsch nas in
tistih naravovarstveno osveščenih ljudi, ki jim lcpo in
čisto okolje še nekaj pomeni. Dejstvo je, da je kontrola
na tem mestu nemogoča. Od tebe dragi Zemljan - ljud-
sko bitje 20. stoletja je odvisno, kako boš preživel. Če
hočeš živcti in preživeti, spoštuj vsaj tisto od česar živiš,
dihaš, se hraniš in v kar se boš na koncu koncev vrnil.
Spoštuj - neguj tislo kar boS zapustil svojitn potomcem.

Ne obnašajmo se do narave tako brezbrižno, kjerkoli

že smo ali na barjanskih tleh, ali pa ob vaških in gozdnih
poteh. Vsi obcestni jarki so polni bele tehnike, kot da je
Barje deponija Gorenja. V grapah je možno najti vse od
akumulatorjev, oljnih filtrov in kaj bi našteval. Čc sma-
trate, da smo zadnje generacije, ki šc tlačimo planet
Zemljo, potem kar tako naprej, da bo prej po nas.

Upira se mi opisovati take stvari ljudem. ki lo poznajo,
ljudem, ki so pismeni, ki imajo urejene domove, čista
stanovanja itd. Vendar to dejstvo v trcnutku zbledi,
posebno, ko ob vikendih opazuješ kako letijo smeti iz
avtomobilov leh istih ljudi, Ijudi, ki hočejo na zrak in
v naravo.

Dejstvo je, da organiziranega odvoza smeti ni po"sod,
posebno po vaseh je ta problem velik. Poskrbelo naj bi
se, za zbiranje in organiziran odvoz smeti. Posebno ne-
varne snovi, kot so kislinc in olja naj bi se posebno
obravnavale. Ve se kaj pomeni kapljica olja v 1000 litrih
pitne vode. Za tako stanjc v naravi jc kriva tudi naša
ohlapna zakonodaja, simbolična kazen za kržilca in zclo
malomaren odnos ministrstva za okolje do teh vprašanj.
Lahko trdim, da vsi dosedanji ministri niso storili dovolj,
vse premalo so operativni in vse preveč se ukvarjajo
z drugimi obrobnimi problemi, ki direktno z okoljcm in
ekologijo nimajo veliko skupnega.

Če bo ta zapis - prošnja zalcgla toliko, da se na
pravkar očiščenem terenu nc bodo več kopičilc smeti, bo

t naš Irud poplačan, za uvidevnost in prizanesljivost naravi
pa sc vam bom, spoštovani krajani, v imenu KS tudi
pismcno zahvalil v kakšni od naslednjih KOMUN.

Hvaia vscm sodelujočim pri čišdenju, še posebno obrt-
niku Podržaju iz Škofljice. ZA KS SLAVKO NOVAK


